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c U N A E N Q U E S T A 

^Johrej la Fira del Valles Or ien ta l 

JOSEP MIRALPEIX CASADEVALL 

En Josep Miralpeix Casadevall és president de 
la Secció de Fruites i Verduras, de recent constitu-
ció, del Centre Gremial. 

Heus ací com ha contestat a la nostra enquesta: 

—.,.? 

— L'organització d'una Fira de Mostres del Va
lles Oriental, a GranoUers, faria molt bonic i seria 
molt útil. 

—.,.? 

— Aquesta Fira hauria d'ésser de tot, pero espe-
cialment els productes del camp, i per portar-la a 
terme se'n hauria d'encarregar una Comissió cons
tituida d'elements interessats i tenint-hi representa
da la Secció de Fruites i Verdures del Centre.Gre
mial. 

—...? 

— Entenc que el Uoc mes adequat per a la Fira 
seria un local tancat, molt millor que un lloc obert 
i estimo que el «Majéstic» estarla molt apropiat. 

—...? 

— Per a subvenir a les necessitats económiques 
de la Fira s'hauria de constituir un fons en el qué hi 
contribuissin els industriáis per una part i per l'al-
tra l'Ajuntament; i la data de la celebrado hauria 
d'ésser per la primavera, i de duració limitada, que 
pels productes agricoles no hauria d'accedir de dos 
dies. 

—...? 

— Durant el certamen sí, estaría molt bé, que es 
fessin festes populars i actes de caire cultural i de-
portiu. 

—...? 

—Els treballs preparatorís podrien comencpar 
convocant una reunió el Centre Gremial, de l'Ajun
tament i de les demés entitats interessades i de la 
Secció que m'honoro presidint 

EMILI NOGUERAS CÜCURULL 

L'Emili Nogueras ha estat diverses vegades Di-
rectiu de la Junta de Govern del Centre Gremial i 
actualment és president de la Unió de Tossinaires, 
Societat adherida al nostre Centre, havent estat 
president anteriorment de la Secció de la nostra 
entitat, a la qual ha vingut a substituir la citada 
Unió de Tossinaires 

Hem tíngut interés en saber la seva opinió sobre 
els extrems d'aquesta eriquestá, havent rebut del se-
nyor Nogueras les següents contestacions: 

—...? 

— Entenc que l'organització d'una Fira de Mos
tres del Valles Oriental, a GranoUers, és una cosa 
que estarla bé i que s'hauria de provar. 

—...? 

— En aquesta Fira hi hauria d'haver de tot. 

— ...? 

— En quant a l'organització haurieu d'encarre-
gar-s'en el Centre Gremial i l'Ajuntament 

—.. ? 

— Les despeses que l'organització de la Fira po-
gués ocasionar, al meuentendre, haurien d'ésser pa-
gades per l'Ajuntament, peí Centre Gremial i pels 
industriáis com a mes directament interessats. 

—...? 

— El lloc mes indicat per a l'emplagament de la 
Fira podria ésser a la pla^a de Verdaguer o el Pare; 
millor el Pare i la seva duració hauria d'ésser de dos 
dies. El temps mes apropiat seria el maig. 

— ...? 

— Entenc que sí, que durant els dies de la Fira 
haurien d'organitzar-se festes deportíves i culturáis. 

—...? 

— Els treballs de preparació podrien iniciar-se 
nomenant el Centre Gremial una Comissió Orga-
nitzadora i demanant l'ajut de l'Ajuntament. 
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